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Regenboogbeleid 

Er is een initiatiefvoorstel ingediend dat zou moeten leiden tot het voeren van een specifiek 

regenboogbeleid in onze gemeente. Wat ons betreft een heel ongewenst voorstel. Als je 

wilt dat mensen je normaal vinden, dan moet je jezelf niet gaan wegzetten als aparte groep. 

Daarnaast moet je acceptatie niet willen afdwingen, want daarmee bereik je het 

tegenovergestelde. Uiteindelijk zijn alle woordvoerders met elkaar om tafel gegaan en is er 

een amendement geschreven waarin staat dat er geen specifiek beleid komt, maar dat de 

wethouder wel met de doelgroep in gesprek gaat om te kijken of men tegen problemen 

aanloopt, die integraal opgepakt kunnen worden. Er is wel ruimte gelaten om eventueel op 

een bepaald onderwerp specifiek beleid te maken, mocht blijken dat dit nodig is. Wij 

verwachten dit echter niet. Volgens één van de insprekers behoren in ons gemeente circa 

7000 mensen tot de LHBTI-gemeenschap. De meeste mensen hoor je niet over problemen 

of over een regenboogbeleid omdat zij een heel gewoon leven leiden met school/werk, 

gezin/sport etc.  Deze groep mensen heeft geen behoefte om als aparte doelgroep weg te 

worden gezet. Ook is er in het amendement vastgelegd dat er geen speciale wethouder 

voor diversiteit en inclusie komt en dat de gemeente zich niet actief bezig gaat houden met 

het organiseren van activiteiten voor de LHBTI-gemeenschap. Het voorstel is vervolgens, 

met dit amendement aangenomen, wat ertoe leidt dat er geen specifiek beleid wordt 

opgesteld. Een deel van het betoog van Sharon kun je teruglezen in dit artikel.  

 

https://www.regiokrant.info/nieuws/algemeen/64543/midden-groningen-krijgt-geen-

specifiek-regenboogbeleid 
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Herziening zonneparkenbeleid 

Een ander belangrijk onderwerp deze maand was de herziening van het zonneparkenbeleid. 

Wij verzetten ons al vanaf het begin tegen de komst van meer zonneparken. Meerdere 

malen hebben wij gevraagd hoeveel zonneparken er nog in aanvraag zijn, die getoetst 

worden aan het oude beleid. Dat zijn er drie en die voorstellen worden te zijner tijd aan de 

raad voorgelegd. Er kwamen echter veel insprekers over toch wel specifieke zonneparken 

en de zorgen die ze daarover hebben. Nu lag echter puur de herziening van het beleid voor 

en niet het al dan niet verlenen van vergunningen voor de drie parken die nog in aanvraag 

zijn. In het herziene beleid zijn strengere regels opgenomen over participatie en draagvlak. 

Dit zal ertoe leiden dat er alleen nog een zonnepark kan komen als erin geparticipeerd 

wordt door de omgeving en wanneer er 

draagvlak is. Draagvlak een heel breed begrip, 

maar wat ons betreft is het nee, als er grote 

weerstand is. Er zijn ons genoeg zonneparken en 

windmolens opgedrongen. Als gemeente doen 

we inmiddels meer dan voldoende aan het 

opwekken van zonne- en windenergie.  

Kor Hoving, fractievoorzitter 

 

 

 

Moties 

Motie PVDA en ChristenUnie: Openbreken CAO SW en Aan de slag tijdens VNG-congres 

Deze motie roept het college op om tijdens het VNG congres moties te steunen die 

oproepen tot het verhogen van de inkomens SW en Aan de slag, omdat deze inkomens niet 

gelijk met het minimumloon zijn gestegen. Wij zijn trots op mensen die hun maximale 

arbeidscapaciteit inzetten voor deze maatschappij en hebben dan ook voor deze motie 

gestemd. 
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Motie prestatieafspraken woningcoörporaties 

Deze motie hebben wij zelf geschreven. Meerdere partijen wilden de motie wel mee 

indienen en uiteindelijk werd de motie door de hele raad gesteund. Deze motie spreekt uit 

dat we ons zorgen maken omdat woningcorporaties hebben aangegeven zich te willen 

richten op de grote kernen en niet op de omliggende dorpen. Voor de leefbaarheid in de 

dorpen vinden wij (en de hele raad met ons) dat er ook (sociale)huurwoningen nodig zijn in 

de dorpen, onder andere ook voor oudere mensen. Bij het bespreken van de 

prestatieafspraken met de woningcorporaties zal het college deze zorgen uiten. 

Diverse moties PvdA 

De PvdA diende meerdere moties in met betrekking tot woningverhuur. Eén van de moties 

was dat woningcorporaties binnen 5 jaar hun woningvoorraad moeten verduurzamen. Dit 

lijkt ons niet haalbaar, alleen al vanwege het ontbreken van arbeidscapaciteit. We hebben 

PvdA voorgesteld om daar 10 jaar van te maken, maar ze hielde vast aan 5. Daarom hebben 

wij tegen deze motie gestemd. 

Motie Zonneparkenbeleid 

Het CDA had een motie opgesteld waarin het college wordt verzocht om de raad te 

betrekken bij de drie zonneparken die momenteel nog in aanvraag zijn, vanwege de grote 

impact die deze zonneparken op de maatschappij hebben. Wij hebben besloten deze motie 

mee in te dienen. 
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Wist je dat? 

… Sharon deze maand 50 is geworden? 

 

… Marieke onze gemeente “op zijn kop” heeft  

     gezet met Marianne Zwagerman? 

     (podcast Aflevering “OP Z’N KOP! Een special over de problemen rondom de  

     gaswinning in Groningen)      

 

… Mariët ons helaas gaat verlaten als  

     commissielid? 

 

… Sharon na 2 jaar proefdraaien eindelijk  

     gaat samenwonen met haar vriendin? 

 

… Marieke een tweeling op de wereld heeft  

     gezet? 

 

… Marieke niet zwanger was, maar één  

     van haar koeien wel? 

 

… Wij op zoek gaan naar een nieuw  

     commissielid? 

 

… Je je kunt aanmelden voor de nieuwsbrief, als je deze per e-mail 

     wilt ontvangen, via   

     sharon.brinkkemper@midden-groningen.nl ? 

 

… Kor zich uitstekend vermaakt als spreekstalmeester bij  

    Trekkertrek  

 

… Er vanwege het zomerreces, in juli en augustus geen  

     nieuwsbrief zal zijn? 

 

  

mailto:sharon.brinkkemper@midden-groningen.nl
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Briefje aan Mariët 

Lieve Mariët, 

Tijdens de verkiezingen was je al een van de meest fanatieke kandidaten op de lijst. We 

waren dan ook heel blij dat jij ons commissielid wilde worden. Jouw ervaring in de politiek 

konden wij als nieuwkomers goed gebruiken en de passie voor het sociaal domein, met 

name wat betreft alles rondom kinderen, werkte aanstekelijk. Wij vinden het ontzettend 

jammer dat je de 4 jaar niet uit kunt zitten en zullen je ontzettend missen. Dat jij je hart op 

de goede plaats hebt en altijd voor iedereen klaar staat, vooral voor mensen die het moeilijk 

hebben, dat heb je wel bewezen. We willen je bedanken voor je inzet, je inzicht en het 

overbrengen van je passie en we wensen je heel veel succes als statenlid. Binnenkort gaan 

we nog even officieel afscheid van je nemen tijdens een etentje. 

Liefs van Kor, Gertjan, Marian, Marieke, Sharon, Theo en Annemiek. 

 

Briefje van Mariët: 

Sinds maart 2022 ben ik met heel veel plezier vervangend commissielid voor de 

BoerBurgerPartij in Midden-Groningen. We kwamen onverwacht met een grote fractie in de 

raad. De mouwen opgestroopt en met verve gingen we met een mooi team aan de slag.  

Een jaar later, maart 2023, kwam BBB met een nog grotere klap de Provinciale Staten 

binnen. Als nummer 12 werd ook ik geïnstalleerd als Statenlid. 

Nu, na een paar maanden blijken beide functies niet te combineren voor mij. 

Ik neem met pijn in hart afscheid, wetend dat het goede werk met gezond verstand door 

een enthousiaste fractie gewoon doorgaat. Mijn bijdrage kan ik nu in Provinciale Staten 

kwijt. Net als in Midden-Groningen gaan we ook in de provincie in het bestuur. Het nieuwe 

college van GedeputeerdeStaten wordt 5 juli geïnstalleerd. Aan het werk! 

 

Ik blijf als volksvertegenwoordiger bereikbaar.   

M.E.Bosman@ps-provinciegroningen.nl 

 

We zullen elkaar nog vaak tegenkomen! 

Hartelijke groet, 

Mariët Bosman 
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Provinciaal Plan Landelijk Gebied (PPLG) 
Gemeente Midden-Groningen heeft met maar liefst vier van de zeven deelgebieden te 

maken die benoemd zijn in het Provinciaal Plan Landelijk Gebied PPLG. Te weten Gorecht, 

Oldambt, Veenkoloniën en Duurswold. De afgelopen maand zijn de inloopbijeenkomsten 

per gebied geweest waarbij geïnteresseerden geïnformeerd konden worden over het proces 

naar een gebiedsplan in 2024, de opgaven in het eigen deelgebied en de mogelijke 

oplossingsrichtingen. Hierbij is het uitgangspunt de startnotitie Landelijk Gebied die de 

Provinciale Staten in februari van dit jaar heeft vastgesteld.  

 

https://www.provinciegroningen.nl/fileadmin/user_upload/Documenten/ 

Samenvatting_Startnotitie_Gebiedsplan_Groningen_NPLG.pd0f.pdf 

 

Namens de gemeente zijn wij als toehoorder ook bij de bijeenkomsten aan gaan sluiten  

om te vernemen wat er bij de agrarische sector leeft en de verhalen te beluisteren. Door  

onze contacten met al een behoorlijk aantal agrariërs in onze gemeente proberen wij  

waar mogelijk de lijnen kort te houden en elkaar met name pro-actief te blijven  

informeren. Gehoord en serieus genomen worden, werd diverse keren benoemd. Vier  

enerverende bijeenkomsten waarbij het ene gebied vele malen grotere uitdagingen heeft 

dan het andere.  

Met name komt uit de gesprekken naar voren dat men geen perspectief ervaart door het 

ontbreken van het verlenen van de benodigde vergunningen. Als gemeente Midden-

Groningen blijven wij ons inzetten om de lijnen kort te houden met de provincie Groningen 

en het proces nauwgezet volgen.  

 

Middels de werkbezoeken bij de verschillende agrariërs in onze gemeente maar ook de  

2-jaarlijkse landbouwoverleggen blijven wij elkaar zoveel mogelijk over en weer informeren. 

Niet iedereen is verbonden aan een landbouwoverleg en/of vereniging. Vanuit de gemeente 

hebben wij maar een beperkt emailbestand dat wij gebruiken om ook vanuit onze kant 

geïnteresseerden extra te informeren over de ontwikkelingen. De bij ons bekende adressen 

weten inmiddels al dat wij hen verzoeken deze informatie ook zoveel mogelijk in eigen 

netwerk te verspreiden. Als je rechtstreeks door ons op de hoogte gesteld wilt worden, geef 

dan je email adres door aan annemiek.hoesen@midden-groningen.nl 

 

Annemiek Hoesen, wethouder 

 

  

mailto:annemiek.hoesen@midden-groningen.nl
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“ Oud Zeilend Hout Evenement” 17 en 18juni 
Het Zuidlaardermeer bij Kropswolde was gedurende 1 weekend het decor 

voor wedstrijden met oude houten zeilboten. De klassieke bootjes van soms 

bijna een eeuw oud, kregen tijdens Oud-Zeilend-Hout de mogelijkheid om tegen elkaar te 

varen. Voor de 14de keer stond dit evenement op de kalender van vele zeilliefhebbers. Het 

evenement waar varend, historisch erfgoed, sport en recreatie samen kwam op het 

prachtige Zuidlaardermeer, werd georganiseerd door Zeilvereniging Zuidlaardermeer en 

Stichting Oud-Zeilend-Hout. Hier waren 33 zeilboten die allen een eigen verhaal hebben. 

Een aantal is van de sloop gered of lag te verpieteren in een weiland of een schuur. 

Deelnemers kwamen vanuit het hele land. Limburg, Overijssel, Friesland en Groningen 

maar ook uit Duitsland. Enkele deelnemers behoren inmiddels ook zelf tot de 

erfgoedleeftijd (een echtpaar van 88 en 85 jaar oud was actief deelnemer!). Op het terras 

van het clubgebouw van de zeilvereniging uit 1923 waren de wedstijden goed te volgen met 

een prachtig uitzicht over het  Zuidlaardermeer.Al met al een prachtig evenement in onze 

mooie gemeente Midden-Groningen. 

 

Hackatour, 12 juni 2023 
Hoe zorgen we er samen voor dat bezoekers langer in de provincie Groningen verblijven? 

Dat is de vraag die is getracht te beantwoorden tijdens de Hackatour. De Hackatour is  

een meervoud van een hackathon: de manier om in één dag tot de meest creatieve en  

innovatieve oplossingen te komen om het verblijf van bezoekers in onze provincie te  

verlengen. Er zijn vier hackathons door de hele provincie Groningen georganiseerd. Per  

regio zijn teams van ondernemers, organisaties, onderwijs en overheid samen aan de  

slag om antwoorden te vinden op de uitdagingen van de vrijetijdseconomie in Groningen. 

Op 12 juni was het de beurt aan een groep enthousiaste ondernemers en organisaties uit 

gemeente Eemsdelta en gemeente Midden-Groningen. Deze Hackatour bracht een stroom 

van creatieve ideeën op gang en leidde tot veelbelovende samenwerkingen.  

Uiteindelijk presenteerden 3 teams hun plannen aan de jury. Deze bestond uit Bastiaan 

Langhout (Marketing Groningen), Mireille Galema (Noorderpoort) en professor Jouke van 

Dijk (Rijksuniversiteit Groningen). De jury beoordeelde de 

presentaties op de criteria van de haalbaarheid, de 

aansluiting bij Groningen en de duidelijkheid van de 

doelgroep.  Uiteindelijk werd Reisbureau De Ruimte 

gekroond tot winnaar van de Hackatour editie Eemsdelta & 

Midden-Groningen. 
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Reisbureau De Ruimte 
Een innovatief idee voor een nieuw op te richten samenwerkingsverband. Het idee draait 
om 'ruimtereizen' die worden aangeboden, zoals tijdreizen, lichtreizen, waterreizen en  
proefreizen. Deze worden uitgevoerd door mensen uit de recreatiesector. Het winnende  
team ontving een cheque van €5.000,- en begeleiding van de vrijetijdsmakelaar. Tot grote 
verrassing van het winnende team besloten de gemeenten Eemsdelta en Midden-
Groningen ter plekke het prijzengeld te verdubbelen, waardoor het totale startbedrag voor 
Reisbureau De Ruimte op €10.000 is komen te liggen. Deze verdubbeling van het 
prijzengeld vormt een geweldige aanmoediging voor het winnende team om hun idee 
verder te ontwikkelen en tot leven te brengen. 

 

Special Olympics World Games 2023 
Zondag 11 juni zijn wij aanwezig geweest bij een warm afscheid (letterlijk en 

figuurlijk) van 5 deelnemers die hebben deelgenomen aan de Special Olympics World 

Games 2023 die van 17 t/m 25 juni 2023 heeft plaatsgevonden in Berlijn. De vijf zwemmers 

Nicole, Risette, Jan, Rolf en Patrick en werden begeleidt door hun coaches Yvette 

en Martijn en hebben bijzondere prestaties verricht. Niet alleen op gebied van zwemmen 

maar ook persoonlijke uitdagingen zijn overwonnen. 

 

De Special Olympics World Games 2023 is een evenement waaraan duizenden sporters met 

een verstandelijke beperking uit meer dan 190 landen aan meedoen. Het Special Olympics 

Team NL bestaat in totaal uit 85 personen; 55 sporters (waarvan 5 deelnemers onze 

gemeente heeftvertegenwoordigd. De sporters van De Brug hebben €2500,- sponsorgeld 

bij elkaar gezwommen, 600 statieflessen ingezameld en  ook 4 bedrijven/organisatie uit de 

gemeente Midden-Groningen namelijk JAC verhuur, Suzanne’s handwerkshop, Nieuw 

Woelwijck en Leer bewegen Kinderoefentherapie Hoogezand weten te binden als 

sponsoren. Dit alles om het avontuur mogelijk te maken. 

Woensdag 28 juni waren deze sportievelingen al weer 

aan het trainen in de Kalkwijck  

waar zij als verrassing door de gemeente Midden-

Groningen zijn gehuldigd. Rolf is nog extra in het 

zonnetje gezet vanwege het behalen van een gouden 

medaille op de 50 meter rugslag.  
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Bijeenkomst Toeristisch Trefpunt Midden-Groningen 

Woensdag 28 juni '23 waren zowel ondernemers uit de toeristische sector als ook 

afgevaardigden van de culturele sector aanwezig bij de bijeenkomst "Het Toeristisch 

Trefpunt". Een mooie samenwerking tussen gemeente Midden-Groningen en Ontdek 

Midden-Groningen. Het officiële gedeelte werd afgetrapt door Jarne Heuff Heuff en René 

Perton die een presentatie gaven over het Europees subsidieprogramma LEADER+ Oost-

Groningen waarvan de verwachting is dat deze nog voor de zomer zal worden geopend.  

 

Op de website is hier reeds informatie te vinden. https://www.leaderoostgroningen.nl/ 

De gemeente Midden-Groningen draagt jaarlijks financieel bij waardoor wij indirect vele 

initiatieven in onze gemeente kunnen subsidiëren. 

Marleen Godlieb heeft vervolgens namens "Ontdek Midden-Groningen" uiteengezet wat de 

speerpunten zijn. Inmiddels zijn er reeds prachtige resultaten gerealiseerd waaronder de 

nieuwe wandelroute "In de voetsporen van Alletta Jacobs" maar ook de in wording zijnde 

"Toeren langs Boerenplaatsen". Op verzoek van enkele aanwezige ondernemers wordt ook 

nagegaan wat er mogelijk is qua vertaling voor de Duitse gasten die onze regio bezoeken. 

Aansluitend gaf Gerda Kamps namens de gemeente Midden-Groningen de laatste stand 

van zaken door betreffende het uitvoeringsprogramma van de in december '22 vastgestelde 

Vrije Tijdsvisie. 

Een enorme "to-do-lijst" dat gaat van het harmoniseren van bebording/bewegwijzering en 

onderzoek naar het fietsnetwerk tot realisatie van het langverwachte Pontje 

Zuidlaardermeer, onderzoek kano-vissteigers en het opstellen van een Haven- en 

ligplaatsenbeleid. 

De vrijetijdseconomie is niet alleen voor gasten buiten onze regio, maar ook voor onze 

eigen inwoners. Dichtbij je eigen huis ontspannen en genieten van de mooie gebieden, 

wandelen, fietsen, varen, musea, cultuurhistorie etc. 

 Samen zetten wij de schouders eronder en prachtig om te zien dat er al zoveel moois is in 

onze gemeente en de vele plannen en ideeën te beluisteren die de vrijetijdseconomie alleen 

maar kan versterken. 

 

Wij wensen iedereen een fijne vakantie!  

 

https://www.leaderoostgroningen.nl/

